

3M 1611 Protective Eyewear Use Instructions

Warning

These safety spectacles provide limited protection against flying particles. Misuse or failure to follow warnings and use instructions may result in serious personal injury, including blindness or death. For proper use, see supervisor, product instructions, if in the United States, call 3M OH&ESD technical service at 1-800-243-4630.

Caution

Keep away from infants and small children. Certain protective eyewear models contain small parts that may get caught in a child's windpipe.

USE FOR

Limited eye protection against impact from flying particles.

USE LIMITATIONS

Read and understand instructions, limitations and warnings on package. These safety spectacles are impact resistant but not unbreakable. Do not use if lens becomes pitted, cracked or scratched, or other damage occurs. Damaged frames reduce protection and must be immediately replaced. Do not use for welding or when performing operations which expose your eyes to harmful levels of infrared radiation. Safety spectacles provide limited protection from light to moderate impact hazards, such as metal or wood chips, small flying particles and sparks. Wearing protective eyewear is not a substitute for using caution. Tools of all types can be dangerous and care must always be used. Machine guards must be used where appropriate. Do not use for sports or any other recreational activities. Does not protect against severe impact hazards such as fragmenting grinding wheels or abrasive disks or explosive devices. In areas of severe exposure to flying particles, supplemental protectors such as faceshields must be used over safety spectacles.

Use Instructions

Inspect safety spectacles prior to each use. Replace immediately if the lens becomes pitted, cracked or scratched, or other damage occurs.

Cleaning

1. Do not use any solvents on the lenses or frames.
2. If anti-fog lenses, clean with dry or water-dampened lint-free cloth such as 3M™ Scotch-Brite™ Microfiber Cleaning Cloth. **Soaking or rinsing with water or other liquids will shorter effective life of anti-fog coating.**
3. For all other models, thoroughly clean all surfaces with a mild soap solution.
4. Carefully rinse all traces of soap solution.
5. Air dry or pat dry with a clean, soft cloth or tissue

ANSI Z87.1+

Made in China

3M 1611 防護眼鏡使用說明書

警告：

該防護眼鏡只能對飛行的粒子提供有限的防護作用。錯誤使用或者沒有遵循警告及使用指南使用，可能會導致嚴重的個人傷害，包括失明或死亡。為了您更好地使用該產品，請諮詢您的主管，並仔細閱讀使用指南和警告資訊。如果您在美國，請撥打 3M 技術服務熱線 1-800-243-4630。

注意：

請勿讓嬰幼兒接觸。某些防護眼鏡型號含有小部件，可能會卡住孩童的氣管。

可用於：

對飛行的粒子造成的衝擊具有有限的防護作用。

使用限制條件：

仔細閱讀並理解包裝上的使用指南、限制事項和警示資訊。雖然鏡片具有抗衝擊的性能，但並非不可破碎，如果鏡片出現凹陷、破裂、劃痕或其它損傷，請不要繼續使用。鏡框出現損壞會降低眼鏡防護性能，必須立即更換。不要將該防護眼鏡用於焊接及可能對眼部造成傷害級別的紅外光場合。防護眼鏡只能提供輕度至中度衝擊危害的有限防護，例如金屬或木碎片、小飛粒和火花。佩戴防護眼鏡並不能替代謹慎操作，所有類型的工具都可能有危險，使用時必須始終小心謹慎，適當的時候必須使用機械防護罩。不能在體育運動及其它娛樂活動中佩戴這些眼部護具，同時它們也無法為類似於爆炸、打磨砂輪或研磨砂輪碎片等嚴重的衝擊提供足夠的保護。如果暴露在飛行粒子衝擊危害嚴重環境中，必須在防護眼鏡上使用面屏等附加防護裝置。

使用指導：

每次使用前檢查眼鏡，如果鏡片出現凹陷、破裂或刮傷，或者發生其他損壞情況，應立即更換。

清潔：

1. 切勿在鏡片或鏡架上使用任何溶劑。
2. 如果使用防霧鏡片，可用幹布或濕水的纖維軟布如 3M™ Scotch-Brite™ 超細纖維清潔布清潔。切勿用水或其他液體浸泡或沖洗鏡片，否則會縮短防霧塗層的有效使用壽命。
3. 對於其他所有型號的產品，用溫和的肥皂溶液徹底清潔所有表面。
4. 小心清洗掉所有肥皂溶液的痕跡。
5. 自然風乾或用乾淨柔軟的布或紙巾輕輕蘸幹。

ANSI Z87.1+

中國製造

3M 香港有限公司

香港九龍九龍灣宏泰道 23 號 Manhattan Place 38 樓

電話：+852 28066111